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Για τα δρομολόγια των λεωφορείων στο Πέραμα
ενημερώθηκε ο υφ. Μεταφορών, Β. Οικονόμου

2024/07/18 16:25 στην κατηγορία MMM

Με στόχο την άμεση βελτίωση των δρομολογίων και την επιδιόρθωση των
προβλημάτων προκειμένου ολοένα και περισσότεροι πολίτες να χρησιμοποιούν
καθημερινά τα λεωφορεία, ο υφυπουργός Μεταφορών, Βασίλης Οικονόμου,
πραγματοποίησε σύσκεψη εργασίας στο δημαρχείο του Περάματος.

Στο πλαίσιο αυτής, που έλαβε χώρα παρουσία του δημάρχου Περάματος, Γιάννη
Λαγουδάκου, εκπροσώπων των δήμων Σαλαμίνας και Κερατσινίου, του διευθύνοντος
Συμβούλου της Ο.ΣΥ, Στέφανου Αγιάσογλου αλλά και του γενικού διευθυντή
Παραγωγής της Ο.ΣΥ., Γιώργου Δρόση.

Ο υφυπουργός ζήτησε άμεση ενημέρωση για τα ζητήματα των δρομολογίων της
περιοχής, ενώ στη συνέχεια επιβιβάστηκε στο λεωφορείο της γραμμής 818 προς Άνω
Πέραμα για να συζητήσει με οδηγούς και επιβάτες, ώστε να αποκτήσει 
άμεση εικόνα των καθημερινών προβλημάτων και να δρομολογηθούν άμεσες 
λύσεις.

«Πραγματικά θέλουμε να είμαστε πάνω στα προβλήματα. Ο κόσμος έχει δικαίωμα να
ζητάει και να απαιτεί καλύτερες Δημόσιες Συγκοινωνίες και η δικιά μας υποχρέωση
είναι να τις προσφέρουμε. Να βλέπουμε τι δεν πάει καλά, ποια είναι τα προβλήματα.
Γι’ αυτό ήρθαμε εδώ στο Πέραμα ώστε να μιλήσουμε με τον δήμαρχο Περάματος,
Γιάννη Λαγουδάκο, μαζί με τον διευθύνοντα σύμβουλο της Ο.ΣΥ., Στέφανος
Αγιάσογλου και το επιτελείο του, για να δούμε πού υπάρχουν προβλήματα στα 
δρομολόγια μας», επεσήμανε ο υφυπουργός.

Επιπλέον, υπογράμμισε τη χρησιμότητα των παρατηρήσεων των πολιτών, τις οποίες
χαρακτήρισε «καλοδεχούμενες», τονίζοντας πως θα εξεταστούν μαζί με τους
δημάρχους της περιοχής.

«Μας ενδιαφέρει πάρα πολύ ο κόσμος της ευρύτερης περιοχής του Πειραιά, του
Περάματος, του Κερατσινίου, της Δραπετσώνας, της Σαλαμίνας, ώστε να μπορέσουμε
να καταστρώσουμε ένα σχέδιο, όπου, ο πολίτης να μπορεί να χρησιμοποιεί την
Δημόσια Συγκοινωνία και να είναι περήφανος και ευχαριστημένος», ανέφερε ο κ.
Οικονόμου.


